

# 豪景花園管理有限公司

## T.L. 60 MANAGEMENT LIMITED

(牌照號碼：C-642565)

新界青山公路 100 號青龍頭豪景花園商場 1 樓 22 號舖

Shop 22, 1/F, Commercial Complex, Hongkong Garden, No.100 Castle Peak Road, Tsing Lung Tau, N.T.

Tel: 2491 7234

Fax: 2496 1998

檔案編號：HKG/2026/N/0048

致：豪景花園各業戶

### 有關：沒有遵從交通標誌及道路標記行車事宜

近日本部接獲住戶反映，有妄顧公德的車主在本苑及各停車場行車時沒有遵從交通標誌及道路標記行車，此舉實在非常危險，亦會危害其他人士及已觸犯《道路交通條例》。

根據香港法例第 374G 章《道路交通(交通管制)條例》第 59 條 沒有遵從交通標誌及道路標記，首次被定罪者，可被罰款 5,000 元及監禁 3 個月，再犯者可被判罰款 10,000 元及監禁 6 個月。

特此提醒，本苑已於屋苑及各停車場等公眾範圍設置閉路錄影系統，懇請各車主必須依據道路交通指示，以免產生意外。

多謝合作！



豪景花園客戶服務部 謹啟

2026 年 1 月 16 日

Ref.: HKG/2026/N/0048

Date: 16 January 2026

To: All Residents of Hong Kong Garden

### Re: Failure to comply with traffic signs and road markings

Recently, our office has received complaints from residents that some drivers are disregarding public order and failing to comply with traffic signs and road markings within the estate and various car parks. This behavior is extremely dangerous and could endanger others or constitute a violation of the Road Traffic Ordinance.

**According to Section 59 of the Road Traffic (Traffic Control) Ordinance (Chapter 374G of the Laws of Hong Kong), failure to comply with traffic signs and road markings is punishable by a first-time offender with a fine of HK\$5,000 and imprisonment for 3 months; a repeat offender may be fined HK\$10,000 and imprisoned for 6 months.**

As a reminder, we have set up CCTV systems in public area of the estate and parking lots. You are therefore, requested to follow the traffic instructions to avoid accidents.

Your kind assistance in this matter is much appreciated!



Customer Service Department of Hong Kong Garden